
 
 

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde  

Mandag d. 22. november 2021 kl. 18.00 – kl. ca. 20.30 

Borupgårdskolen, konferencen ved lærerværelset 

 

 

Deltagere  Afbud 

Formand Birgit Mørup   

Næstformand  

 

Nikolaj Hvingtoft 

Hansen (BO) 

 

Forældrerepræsentanter   

 Lisbeth Nissen (BO)  

 Morten Marinus (RØ) x 

 Katja Hessel (SN)  

 Pernille Robertson 

(SN) 

 

 Kasper Haslund 

Poulsen (BO) 

 

 Vakant (D-klasser)  

 Vakant (L-klasser)  

Medarbejderrepræsentant Marketta Noomi 

Louise Sanders 

x 

 Kristian Tougaard 

Olesen 

 

 Mette Ekelund  x 

Suppleant Jesper Petersen 

(suppl.) 

 

Elevrepræsentanter Jack (SN) x 

 Sebastian (BO)  

 Julie (RØ)  

   

Eksterne repræsentanter  

Claus Nissen 

x 

 Jan Jacobsen  

Politisk repræsentant Lisbeth Læssøe  x 

Sekretariat (ledelse) Mads Hasselgaard 

(skoleleder) 

 

 Mia Borchers 

(Souschef) 

 

 

 

1. Kl. 18.00 – 18.05: Godkendelse af dagsorden v. Birgit 

Punkt 6 byttes rundt med punkt 3. Eleverne deltager ikke på 

punkt 3. På grund af corona gives der mulighed for, at man 

kan deltage på teams.  

 

2. Kl 18.05-18.20: Nyt fra elevrådet 

BO: Sprogpatrulje er kommet i gang, hvor medlemmer fra 

elevrådet er ude i den store pause. Det er på pause på grund 

af corona.  

Udskoling: de lange skoledage er blevet drøftet på 

elevrådsmødet i dag. Dørene til klasselokalerne er ikke åbne 



 
 

 

 

om morgenen, hvis man kommer 7.50. Kunne man få et 

sted, hvor elevrådet kunne holde til? 7. klasserne har en 

ekstra lektion idræt, og det fungerer godt. De får mere ud af 

timerne.  

 

3. Kl. 18.20-19.00: Høringssvar vedr. KAN-kataloget i 

forbindelse med rammebesparelsen 2022-2025. 

Skolebestyrelsen kunne godt tænke sig at der var bedre tid, 

så A-med kan nå at blive hørt. Bestyrelsen kan 

grundlæggende ikke bakke op om, at der sker forringelser på 

skoleområdet. Høringssvar til de enkelte poster drøftes på 

mødet – jf. høringssvar. 

 

 

4. 19.00-19.20: Drøftelse af princip: 

Miljøpolitik. Skolen orienterer om hvilke tiltag der er 

på skolen i forhold til i handling at aktivere elevernes 

klimabevidsthed. Bestyrelsen drøfter punktet 

efterfølgende. 

Skolebestyrelsen bakker op om de tiltag, der allerede 

eksisterer på skolen. Ledelsen laver et bud på en miljøpolitik 

til næste møde, hvor der også er fokus på transport og 

reduktion af energikilder.  

 

 

5. Kl. 19.20-19.30: Stigende incidentstal og deraf 

følgende skærpet skoleramme. Skolen orienterer om 

skolens smittetal og håndteringen heraf.  
Opfordring om, at undervisning foregår i stamklasser i det omfang, det er 

foreneligt med almindelig undervisning.  

Opfordring om, at aktiviteter i SFO og fritidstilbud organiseres, så børnene 

så vidt muligt er i faste grupper af børn og pædagogisk personale. 

Opfordring til to ugentlige test fra 12 år og op, hvis man ikke er vaccineret. 

I løbet af to uger i november steg tallet fra 0 smittede elever til over 

20. En enkelt udskolingsklasse er særligt ramt, men ellers finder 

smitten i de første uger mest sted hos skolens yngste elever. Skolen 

er løbende i kontakt med Styrelsen for Patientsikkerhed. 

 

6. Kl. 19.30-20.00: Sammensætning af kommende nye 0. 

klasser: (tilbagemelding). 

Indskrivningen af nye 0. klasser slutter i den første 

uge i januar. Skolebestyrelsen har drøftet punktet på 

to foregående møder og bakker op om en udskudt 

klassedannelse.  Der er i den forbindelse 

tilbagemelding til bestyrelsen fra arbejdsgruppe. 

 

Under punktet drøftes også overgangen til 7. klasse. 

 

Der har været møder med medarbejderne i SFO og 0.klasse 

om processen. Mads og Mia har været ude i børnehaverne til 



 
 

 

 

overleveringssamtaler, så vi ved mere om de nye 

skolestartere.  

Der meldes matrikelplacering ud i uge 8.  

Der etableres stamgrupper som sammensættes, så børnene 

kender nogle af de andre børn fra starten, så de får en tryg 

opstart. Stamgrupperne skal være både på BO og på SN. Der 

forekommer justeringer i løbet af maj juni i stamgrupperne. 

Der meldes klasser ud den 8.6.22. På grund af 

kommunalvalget og den politiske agenda er denne model 

blevet mindre omfangsrig end drøftet på tidligere møder.  

Skolebestyrelsen fandt, at det kunne være bedre for skolen, 

at gå med den mere omfangsrige model, som var blevet 

drøftet på de tidligere møder. Skolebestyrelsen erkender 

dog, at tiden ikke er til det i år, men ønsker at der bliver 

arbejdet videre med det frem til næste år.  

Skolen har haft gode erfaringer gennem corona-perioden 

med at 6. årgang har været på udskolingsskolen inden 

opstarten i 7. klasse. Forældrene i 6k har kontaktet 

bestyrelsesmedlemmer og bedt om et forældremøde med 

ledelsen, da de ikke synes om ideen om tidlig opstart på 

udskolingsskolen. Mødet afholdes dagen efter 

skolebestyrelsesmødet. Skolebestyrelsen er orienteret om, at 

ledelsen arbejder på muligheden for at samle 6. Klasserne på 

Udskolingen allerede inden sommerferien fremover. Et flertal 

i skolebestyrelsen fandt denne model hensigtsmæssig. 

Bestyrelsen vil blive orienteret om mødet på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

  

7. Evt. 

 Punkter til næste møde 

Corona, Miljøpolitik, opfølgning på indskrivning,  

 

 

 

Datoer skolebestyrelsesmøder i 2021: 

Tirsdag d. 31. august, tirsdag d. 26. oktober, mandag d. 22. 

november, tirsdag d. 18. januar, mandag d. 10. marts (ny dato), 

tirsdag d. 10. maj. 


